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BØRNE- OG KULTURFORVALTNINGEN 

 

 

MØDE I: Skolebestyrelsen på Skelgårdsskolen DATO: 13. OKTOBER 2022 

MØDESTED: Skelgårdsskolen KLOKKEN: 17.15-19.45 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde SAGSNR.: 17.00.00-A00-22-515968 

DELTAGERE: 

Gitte Staugaard, Henrik Bunde (HB), Rasmus 

Riel (RR), Tina Munkebo (TM), Sabine Nielsen, 

Conni Pedersen, Jakob Spiegelhauer, Stine 

Groth, Thomas Hinsby, Trine Hybler Vind, 

Amelie Fester 8.C (elevråd) Inviteret suppleant: 

Kattia Hozzsu. 

 

AFBUD: 

Mia Barklund (ferie), Jon Fritzbøger, Kristian 

Bruun Nielsen (KR), Stine Groth, Anne Maja 

Rahbek Eilersen 8.C (elevråd). 

 

MØDENR.: 3/22/23   

DAGSORDEN Referent: TM  
 

 

0. Valg af ordstyrer: RR 

1. Godkendelse af sidste referat 

Referatet fra sidste SB møde er godkendt. 

2. Kommentar til dagsorden 

Gitte har et en tilføjelse til punkt 8. 

3. Trafik politik (Inviteret gæstelærer og kommunal ansvarlig for trafik i TK Jørgen Frederiksen)  

a. DUS med trafikken & Trafiksikkerhed omkring skolen  

             Jørgen Frederiksen (JF)er med til mødet fordi han er i kommunens trafikudvalg.  

             JF præsenterer de 2 før nævnte trafikfoldere som skal revideres – de skal helst revideres 1 gang om året.   

Har skolebestyrelsen forslag til ændringer?  JF gennemgik de 2 foldere. SB spørger – hvem der underviser i 

trafik? det gør man i teamet. Skal der skrives ind at man kan deltager i ”Alle børn cykler” Det er ”Sikker Trafik” der 

er kommet med anbefalinger og det er de anbefalinger der bruges i folderne. 

På vej: opdatere hvordan man kommer til/fra SFO 

Status på om der bliver indkørselsforbud af Aladdinvej: Der er en grundejerforeningsformand som vil kontakte 

kommunen for at få status på hvor langt man er i den proces. Kan man lave alternative muligheder ift at aflevere 

børn i bil – fx på p pladsen som hører til Vestamagercenteret. 

Når folderen bliver ”strømlinet” bliver de forskellige anbefalinger måske nemmere at følge – fx hvordan man 

benytter ”Kys og Kør” Kan man markere ”Kys og Kør” på en anden måde? Kan elevrådet fx lave en happening ift 

at nudge den gode parkering? Man kan overveje om man kun skal sende det vigtigste fra folderen ud til 

forældrene i aula? Brug SoMe til at hype trafikpolitikken.          bilag 

4. UU-vejledning + samarbejdsaftale (RR) 

UU står for ungdomsuddannelse og der er tilknyttet vejledere som ”servicerer” skolerne. UngeCenter Tårnby (hvor 

UUvejlederne er tilknyttet) laver sammen med skolerne en rød tråd så alle ved hvad der skal ske hvornår. Skolen 

har en fantastisk vejleder som er rigtig god til et se det hele menneske. Det er lærerene der vurderer eleverne. De 

”timeløsefag” skal der være mere fokus på – dette kan i denne forbindelse være forløb om job og uddannelse.  

a. Ikke uddannelsesparate 

I Tårnby bliver disse elever kaldt ”De prioriterede” 

Vigtigt at der er fokus på at ikke alle er klar til boglige uddannelser 

5. Nyt fra elevrådet (elevråd) 

Michael Flies fra UngTårnby har været med til at holde foredrag for elevrådet. Der skal vælges elevrådsbestyrelse 

– dette skal ske næste gang. Elevrådet er i gang med at planlægge elevrettighedsdagen. 

REFERAT 
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a. Motionsdag d. 14.10 – verdens største motionsdag vil sætte rekord. Ministeren kommer ikke – 

der er valgkamp. Motionsdag – den er planlagt og bliver afviklet i morgen. 

6. Kompetencecenter og AKT – Hjerterums tiltag fra skoleåret 22-23 (TM/KR) 

Vi har i dette skoleår reduceret antallet af folk der sidder i kompetencecenteret. Vi inviterer forskellige derfor 

personer ind når det er relevant. Kompetencecenteret kan arbejde hurtigere så sager kommer ud og arbejder i 

organisationen.  

Orientering om opstart og brug af hjerterummet.  

Orientering om IPs værksted – et mindre projekt hvor få udvalgte elever der har brug for at være kreative/lave 

noget håndværksmæssige ting har mulighed for at deltage i samarbejde med deres pågældende lærer. 

a. Stillingsopslag vedr. mellemform/co-teaching? 

Der er ansat en lærer der skal være en del af en mellemform som starter d. 1. november – som en opstart er det til 

1. og 2. årgang. 

b. Klubvest inddragelse – hvordan bruges klubmedarbejderne på Skelgårdsskolen (TM/KR) 

Kort orientering om hvordan man samarbejder med klubben og de timer der skal placeres i skolen. 

Disse timer bliver blandt andet brugt i skolens hjerterum og som blokdage for 4., 5. og 6. årgang. 

7. Evaluering af forældremøder 0-3 årgang og 4-9 årgang (Ledelse/SB) 

Hvordan kan man ”opgradere” forældremøderne så de bliver mere levende og mere vedkommende. 

Forældrefiduser bliver nævnt som en måde at kunne arbejde med holdninger blandt forældre. Kan der blandt 

forældrene blive nedsat en arbejdsgruppe som kan komme med forslag til måder at afholde forældremøder på. 

Trine, Jakob, Sabine – forældremødekoordinatorer. 

8. Tema: Forældresamarbejde / Kontakforældremøde (HB/SB) 

Fælles drøftelse i plenum  

a. Hvordan inddrager vi forældrene bedre på Skelgårdsskolen?  

Forældre-Bazar! (HB) 

b. Nedsættelse af arbejdsgruppe til forældremøder og kontaktforældre (formand 

/næstformand) 

Hvordan kan man få formidlet alle de gode ting der er sat i værk på skolen, så det bliver kendt af alle. 

Forslaget er at lave en forældrebazar en dag/aften i det nye år, hvor der etableres ”boder” så alle der har. Det er 

vigtigt at få formidlet alle tiltag på skolen. 

Kontaktforældremøde: 

Der har været afholdt et kontaktforældremøde og et café møde sidste skoleår for at få klædt kontaktforældrene 

bedre på og for at få aktiveret kontaktforældrene. Der er et stort ønske fra forældrene at få defineret rollen som 

kontaktforældre bedre. Kan man erfaringsudveksle blandt kontaktforældre i fx de 3 afdelinger? Kontaktforældrene 

ønsker at blive brugt mere. Gitte ønsker at der kommer flere med i den lille arbejdsgruppe som skal revidere 

princippet om kontaktforældrene Kattia hjælper Gitte. Kan man fx sende en mail ud når man er blevet valgt som 

kontaktforældre? Husk lærer og pædagoger når princippet skal revideres. Gitte sender materiale om princip til 

Sabine og Conni. 

9. Børnerettighedsdag d. 16. november (KR) 

Børnerettighedsdagen bliver planlagt d. 1. november, hvor skolen har lukket fordi det er valgdag. 

10. Aftale om forlængelse af modul-foto aftale (HB)    bilag 

a. Stillingtagen til om vi skal binde os for yderligere 1 eller 3 år? 

Fordelspakken byder på mange lækre tilvalg. Ifølge modul-foto kontakter vi dem med vores 

ønsker, og finder ud af det efterfølgende. Vi kunne eks. ønske om telegrammer til konfirmationer, 

omslag til eksamensbeviser eller et stort luftfoto. Mulighederne er mange, og det er kun fantasien 

der sætter grænser. Skolens administration er tilfreds med kontakt og produkt fra udbyder, så vi 

anbefaler vi binder os for 3 år, så vi kan benytte os af en fordelspakke der er bredere. 

Administrationen er meget tilfredse med at samarbejde med Modulfoto. Skolebestyrelsen siger ja til dette. 

11. Meddelelser (Ordstyrer) 

a. Skolebestyrelsesformand 

Ikke tilstede 

b. FRO 

Ikke tilstede 

c. Ledelse 

Ansættelser: Vi har ansat en lærer til en anden opgave, som skal være med til at tænke nye veje på skolen (co-

teaching). En lærer til 1. årgang og én lærer til 2. årgang.  

• Indskoling & SFO 

Der er pr. 1. november ansat ny SFO leder på SFO Tømmerupvang – Theresia Boersma. 

https://skolernesmotionsdag.dk/
https://redbarnet.dk/skole/events/boernerettighedsdag/
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• Mellemtrin 

Ikke tilstede 

• Udskoling 

SSP samarbejdet er der fokus på i øjeblikket. Samarbejdet er ret godt planlagt i Tårnby Kommune – skolen er i 

distrikt med Pilegårdsskolen. Der bliver udbudt forskellige små kurser. RR orienterer om hvordan SSP arbejdet 

bliver udført. Klubber spiller også en vigtig rolle i det forebyggende arbejde, da Vestamagercenteret er et ”hotspot” 

i SSP regi. 

d. Medarbejdere 

Der har været allokeret ekstra ”hænder” til et par årgange – det har en stor effekt at der er en ekstra voksen som 

kender børnene og kan flekse mellem de 4 klasser. SB har en snak om hvad det gør for klasser at der er ekstra 

voksne i klasser.  

e. Trivselsudvalg 

Der har ikke været afholdt møde 

f. Kommunalbestyrelsesmedlem 

Ikke tilstede 

 

EVT: 

Kontaktforældremøde i november – vi vælger at udskyde det til princippet er revideret. 

Medarbejdernes dag: hvordan har opbakningen været? SFO var glade for at der var blevet sat sedler op ude 

lokalt. Der har ikke været så mange fælles kage, men meget er sket lokalt i klasserne 

Kattia kommer til næste møde og vil til næste møde afgøre om hun indtræder i bestyrelsen. 

Thomas: kan man støtte bedre op om at se kampe til skolefodbold. 

Trine: principperne skal kigges igennem 

 

Indkomne forslag 

• Inviter SSP med til møde (SSP lærer kommer på gæstebesøg i dec SB møde) 

 

Høringssvar som er afsluttet i 21-22 

• Høringssvar til trivsel   

• Kontaktforældremøde  

• Høringsperiode for kvalitetsrapport   

• Distriktsændring 

• Ferie og fridagsplan  

• Budget 2022-2026 


